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ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

ΠΑΣΟΚ – Κίνημα Αλλαγής 

ΕΥΑΓΓΕΛΙΑ ΛΙΑΚΟΥΛΗ 

Βουλευτής Λάρισας 

 

Αθήνα, 12 Φεβρουαρίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Δικαιοσύνης κ. Γεώργιο Φλωρίδη 

ΘΕΜΑ: «Το Υπ. Δικαιοσύνης καταδικάζει τους επιτυχόντες του διαγωνισμού Ειρηνοδικών σε μόνιμο 

αδιέξοδο» 

Τον Δεκέμβριο του 2014 προκηρύχθηκε διαγωνισμός για πρόσληψη Ειρηνοδικών από το 
Υπουργείο Δικαιοσύνης, με τους συμμετέχοντες να εξετάζονται γραπτά και προφορικά ενώπιον 
επιτροπής του Αρείου Πάγου, αποτελούμενης από Αρεοπαγίτες και διακεκριμένους καθηγητές 
των Νομικών Σχολών της χώρας. Ο διαγωνισμός ολοκληρώθηκε τον Φεβρουάριο 2016 οπότε 
και δημοσιεύτηκε στο ΦΕΚ ο πίνακας με 961 επιτυχόντες.  

Κατά την πρακτική του Δημοσίου που ίσχυε παγίως από της ιδρύσεως των Ειρηνοδικείων το 
1967 και έως τότε, οι επιτυχόντες των διαγωνισμών αυτών, διορίζονταν από τον πίνακα κατά 
τη σειρά κατάταξής τους και έως την εξάντληση του πίνακα, οπότε προκηρυσσόταν νέος 
διαγωνισμός. Έτσι, η πρώτη απορρόφηση επιτυχόντων έλαβε χώρα στα τέλη του 2016 και 
αφορούσε 194 επιτυχόντες και συνεχιζόταν και τα επόμενα έτη, με βάση τις οργανικές ανάγκες 
κατ’ έτος, από τον ίδιο πίνακα. 

Το 2020 το Υπουργείο Δικαιοσύνης ίδρυσε για πρώτη φορά κατεύθυνση Ειρηνοδικών στην 
Εθνική Σχολή Δικαστών. Τα επόμενα έτη, παράλληλα με την προκήρυξη εισαγωγικών 
διαγωνισμών για την κατεύθυνση Ειρηνοδικών, συνεχίστηκε η απορρόφηση επιτυχόντων του 
διαγωνισμού του 2016 με τελευταία απορρόφηση τον Μάιο 2023. Έως τότε, είχαν διοριστεί 
539 επιτυχόντες του διαγωνισμού.  

Έκτοτε ωστόσο, το Υπουργείο Δικαιοσύνης διέκοψε την απορρόφηση από τον πίνακα των 
επιτυχόντων του διαγωνισμού, χωρίς καμία επεξήγηση και καμία ενημέρωση για το μέλλον των 
εναπομεινάντων επιτυχόντων που εύλογα ανέμεναν το διορισμό τους.  

Τα ανωτέρω είχαν ως αποτέλεσμα τη βίαιη ανατροπή του επαγγελματικού προγραμματισμού 
των επιτυχόντων του πίνακα του διαγωνισμού του 2016. Αφενός βίωσαν την άρδην αλλαγή της 
50ετούς πάγιας πρακτικής του Δημοσίου που εξαντλούσε τους πίνακες των επιτυχόντων 
Ειρηνοδικών και αφετέρου είδαν την απορρόφηση των επιτυχόντων του πίνακα να σταματά 
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ξαφνικά το Μάιο του 2023. Την ίδια στιγμή, η αλλαγή των ορίων ηλικίας για την εισαγωγή στην 
Εθνική Σχολή Δικαστών εντείνει το αδιέξοδο για πολλούς από τους επιτυχόντες που πλέον δεν 
έχουν καν τη δυνατότητα να συμμετέχουν σε άλλο διαγωνισμό. 

Οι επιτυχόντες του διαγωνισμού του 2016 που έχουν μείνει εκτός των διορισμών, συνιστούν 
επιστήμονες υψηλών προσόντων που θα μπορούσαν να ενισχύσουν το έμψυχο δυναμικό της 
Δικαιοσύνης και να συνεισφέρουν καίρια στο στόχο της επιτάχυνσης της απονομής. Αντ’αυτού 
βρίσκονται σήμερα εγκλωβισμένοι, βιώνοντας την αδικία και τη στασιμότητα εξαιτίας της 
πολιτικής του Υπουργείου Δικαιοσύνης. 

Κατόπιν αυτών ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός :  

1. Ποιος είναι ο σχεδιασμός του Υπουργείου Δικαιοσύνης αναφορικά με τους επιτυχόντες 
του διαγωνισμού Ειρηνοδικών του 2016 που έχουν απομείνει εκτός διορισμών;  

2. Για ποιο λόγο σταμάτησε το Μάιο του 2023 η απορρόφηση επιτυχόντων του 
διαγωνισμού Ειρηνοδικών του 2016; Σκοπεύει το Υπουργείο να συνεχίσει την 
απορρόφηση επιτυχόντων του πίνακα και αν ναι με ποιο χρονοδιάγραμμα; 

Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

Ευαγγελία Λιακούλη 




